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Hi allen,

Wij krijgen vragen van ziekenhuisverpleegkundigen over de voldoende bescherming van chirurgische mondmaskers,
zoals nu in de richtlijn staat.

Enkele verpleegkundigen hebben navraag gedaan bij de NVMM en daar zou men gezegd hebben dat chirurgische
mondmaskers onvoldoende bescherming bieden bij het werken met Covid-19 patiénten.

Tevens wordt er hier in de regio door verschillende ziekenhuizen verschillend mee omgegaan. Zo is er een

ziekenhuis waar verpleegkundigen wel met FFP2 maskers werken (blijkbaar heeft men er genoeg?). Dit draagt bij
aan de onrust.

Herkennen jullie dit?

Over het algemeen zien wij een toename in ongerustheid bij medisch personeel in het ziekenhuis, zeker nu collega’s
in Zuid-Limburg ziek zijn geworden (en zelfs aan de beademing liggen). Ik weet niet in hoeverre dit een RIVM-taak

is, maar het zou goed zijn als er aandacht is hiervoor. Lokaal hebben een aantal ziekenhuizen hier ook al op in

gezet.


